
Saksprotokoll i fylkestinget - 17.12.2019  
 
Fylkesordførar gav slikt svar: 
 

1. Fylkesordføraren deler partileiar Trygve Slagsvold Vedum sitt syn om NorthConnect. 
Fylkesordføraren har også forståing for at lokal ordførar og kommune ønskjer auka inntekter til 
kommunen sin. Dette er eit klassisk politisk dilemma, men dette er ein debatt på nasjonalt nivå. 
 

2. Dersom Vestland fylkeskommune vert høyringspart i saka, så kjem den til politisk handsaming i fylket. 
 


